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 Protokół nr 11/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 marca 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.       
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 10/2019. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 10/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu nowomiejskiego 

za 2018r.  

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła sprawozdanie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie z raportem z monitorowania 

strategii rozwoju powiatu nowomiejskiego na lata 2015-2022. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. funduszy zewnętrznych/ 

 

Pani Domżalska omówiła raport z monitorowania strategii rozwoju powiatu nowomiejskiego na 

lata 2015-2022, który stanowi załącznik nr 3. Dodał, że raport zostanie skierowany na 

najbliższą sesję Rady Powiatu. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych /obręb 

geodezyjny Kurzętnik gmina Kurzętnik./ 

/na posiedzenie weszła Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z/s w 

Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynął wniosek Gminy Kurzętnik w sprawie zaliczenia 

dróg w obrębie geodezyjnym Kurzętnik do kategorii dróg gminnych.  

 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 4. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych /obręb 

geodezyjny Wawrowice, gmina Kurzętnik./ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych /obręb 

geodezyjny Nielbark, gmina Kurzętnik./ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wykonanie robót budowlanych na 

zadaniu „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1248N gr. woj. (Ciche) – Nielbark – gr. woj. 

(Brzozie) na odcinku granica województwa – Tereszewo – Nielbark – etap I gr. woj. - 

Tereszewo ”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Robaczewska poinformowała, że w przedmiotowym postepowaniu o zamówienie 

publiczne zostały złożone 3 oferty. Wyjaśniła, że ceny wszystkich złożonych ofert 

przewyższają kwotę, jaka została przeznaczona na realizacje tego zamówienia (cena 

najkorzystniejszej oferty wyniosła 5 300 000 zł, wartość realizacji w/w inwestycji była 

zaplanowana na kwotę 4 300 000 zł). Dodała, że jeśli chodzi o Fundusz Dróg Samorządowych 

to na dzień dzisiejszy wiadomo, iż na realizację zadań drogowych w 2019r. będzie przyznane 

dofinansowanie w wysokości 50 %. Wyjaśniła, że najkorzystniejsza oferta przewyższa kwotę 

zaplanowaną o 1 mln zł. W związku z powyższym należy przetarg unieważnić.  Stwierdziła, że 

jak najszybciej należy ogłosić kolejny przetarg. Dodała, że należy zejść z zakresu rzeczowego 

robót na tyle na ile pozwala nam program. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie z siedzibą w 

Mszanowie z    przeznaczeniem  na  realizację  w roku 2019 zadania „Budowa ścieżki 

rowerowej Bratian – Iława Etap II Radomno – Iława”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Wyjaśnił, że zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami 

udzielamy pomocy finansowej Gminie Nowe Miasto Lubawskie w wysokości 25 000 zł, 
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natomiast Gmina Nowe Miasto Lubawskie również udziela powiatowi pomocy finansowej w 

takiej samej wysokości.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  zatwierdzenia aneksu nr 9 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 9 związany jest z powrotem nauczyciela z 

długotrwałego zwolnienia lekarskiego. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  zatwierdzenia aneksu nr 10 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 9 związany jest z przyznaniem nauczania 

indywidualnego uczennicy klasy II Liceum Ogólnokształcącego. 

 

/pan M. Buliński opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska. 
 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  odwołania ze stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Poinformował, że wpłynął wniosek pana M. Wodary w 

sprawie rezygnacji ze stanowiska dyrektora ZSZ w Kurzętniku (z dniem 30.06.2019r.).  

 

Wniosek pana M. Wodary stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska. 
 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie geodezyjnym Kowaliki, gmina Grodziczno. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – Naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 
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Pan Samsel poinformował, że uchwała dotyczy całej wsi Kowaliki. Dodał, że projektowane 

przeznaczenie to teren zabudowy mieszkaniowej (jednorodzinnej i zagrodowej), łąki i 

pastwiska trwałe, grunty rolne, wody powierzchniowe, nieużytki i tereny komunikacyjne. 

Stwierdził, że po dokonaniu analizy dokumentacji oraz zasięgnięciu opinii Wydziału 

Środowiska i Rolnictwa nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 8. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 9. 

Wniosek Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska. 

 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm.  

 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejął pan Wicestarosta/ 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2019. 

 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2019r. ze zm.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                  


